
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 28/6/2022

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz . 13:08 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. 'Niesław Sko,tVron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Stacivla
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Niepełnosprawnych na 2022 rok,
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środki

Osób



b. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumrema dotyczącego

powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze
użyteczności publicznej na linii komunikacji obejmującej swoim zakresem obszar
Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego,

c. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2023 r.,

d. uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023",
e. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,
f. rozpatrzenia petycji sołectwa Kornica,
g. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

w Końskich,

h. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,
i. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 r.

4. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które
przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda , Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lichwały.

b) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia dotyczącego powierzenia
Powiatowi Opoczyńskiemu zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego
w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej na linii
komunikacji obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu
Opoczyńskiego,
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Projekt uchwały przedstawiła Izabela Arwaj - Zastępca Naczelnika WydziałuKomunikacji
i Transportu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał czy Powiat Konecki będzie ponosił z tego tytułu koszty.

Zastępca Naczelnika WydziałuKomunikacji i Transportu Izabela Anvaj poinformowała,

że Powiat Konecki nie będzie ponosił żadnych kosztów.

Na tym dyskusjęzakończono.

Sprawdzono quorum, a następnie przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat
Konecki porozumienia dotyczącegopowierzenia Powiatowi Opoczyńskiemuzadania z zakresu
organizacji publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich o
charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacji obejmującej swoim zakresem obszar
Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego w 2023 r.

Projekt uchwały omówił Wojciech Kołodziej - Inspektor w Wydziale Zarządzania

Kryzysowego.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych

na terenie powiatu koneckiego w 2023 r.

Wyniki glosowania
ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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d) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2023",

Projekt uchwały przedstawiłKrzysztof Stachera - Naczelnik WydziałuPolityki Społecznej,
Oświaty i Zdrowia.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał jaka jest procedura
przeprowadzania konsultacj i.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
poinformował,że informacja zamieszczana jest na stronie.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart.
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 " .

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej
Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne :
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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1) rozpatrzenia petycji sołectwa Kornica,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił się z prośba o ponowną analizę

treści uzasadnienia do projektu uchwały: "Komisja, po analizie petycji uznala, że zasluguje ona
na uwzględnienie przy czym należy przemyśleć inny sposób poprawy stanu nawierzchni drogi
i chodników " i przygotowanie propozycji zmiany na posiedzenie Rady Powiatu.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji sołectwa Kornica.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń

WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Marian Król.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
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NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,
i) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 r.

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Marian Król zapytał, które odcinki będą realizowane w ramach zadania obejmującego

przebudowę drogi powiatowej Nr 040 l T Stąporków - Smyków - Radoszyce - Włoszezowa

w trzech odcinkach.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że me zna szczegółów realizacji tego
zadania.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że na posiedzeniu Komisji , w trakcie którego omawiany
j est projekt budżetu na kolejny rok , nieobecni są członkowie Zarządu Powiatu i radni nie mają

możliwości zadawania pytań.

Radny Marian Król zwrócił Się z prośbą o przybliżenie, na które zadania zostały już

rozstrzygnięteprzetargi.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że przetargi zostały rozstrzygnięte

na cztery zadania realizowane w ramach Polskiego Ładu.

Na posiedzenie zaproszono Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich.

Radny Marian Król dopytał co z zadaniami planowanymi do realizacji w ramach Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na dzień dzisiejszy nie ma informacji
odnośnie wniosków składanych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, dlatego
w projekcie budżetu zostały zabezpieczone środki w takiej samej wysokości jak przyjęte przez
Radę Powiatu na sesji w miesiącu sierpniu na pokrycie 20% wkładu własnego.

Radny Marian Król zapytał, które odcinki będą realizowane w ramach zadania obejmującego

przebudowę drogi powiatowej Nr 0401 T Stąporków - Smyków - Radoszyce - Włoszezowa

w trzech odcinkach.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że zadanie to obejmuje odcinki od granicy z Powiatem Włoszczowskimw kierunku Wólki.

Radny Marian Król dopytał czy planowana jest przebudowa skrzyżowaniaw miejscowości

Wólka, ponieważ miały miejsce tam kolejne zdarzenia drogowe.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił, że jeśli

zostanie złożony wniosek to możliwy będzie jedynie remont.

Radna Beata Zbróg zapytała jaki zakres robót został wykonany w 2022 roku w ramach
przebudowy drogi powiatowej Nr 0425 T Końskie - Proćwin - Nałęczów.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że w 2022 roku zostanie wykonany zakres zerowy i taką informację otrzymał od wykonawcy
na piśmie . Dodał, że zgodnie z umową wykonawca miał wykonać orientacyjny zakres do 50%.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, który odcinek drogi będzie
wykonywany w ramach zadania obejmującego przebudowę drogi powiatowej Nr 01464 T
Giełzów - Gowarczów - Paruchy.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że zaplanowane do wykonania zadanie w ramach RFRD obejmuje odcinek o długości 1700 m
od miejscowości Rogówek do miejscowości Józefów.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy na zadania na które zostały

złożone wnioski do RFRD jest wykonana dokumentacja, czy jest w trakcie realizacji.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński poinformował,

że dokumentacja została już wykonana łącznie ze zgłoszeniami i pozwoleniami na budowę.

Dodał, że zgodnie z założeniami RFRD zadanie na które składany jest wniosek musi być

kompletnie przygotowane wraz z całą procedurą formalno - prawną.

Radny Marian Król zapytał ile wynosi kosztorys na zadanie obejmujące budowę drogi
powiatowej Nr 0413 T Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński oznajmił,

że wartość zadania wynosi 4 544 446 złotych.

Radna Beata Zbróg zapytała Panią Skarbnik czy pamięta tak ciężki budżet.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że nie ale również nie pamięta żeby były

takie ubytki w dochodach jak są obecnie.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowałczyk zapytał w jakim stopniu Powiat
ma wpływ na zwiększanie dochodów.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że nie ma wpływu i możliwości kreowania
dochodów, a jedyne co można zrobić to szukać oszczędności.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek odnosząc się do kwestii nieobecności

członków Zarządu Powiatu na posiedzeniu wyjaśnił, że zobowiązany został przez Starostę

Skowrona do poinformowania, że nie będzie mógł uczestniczyć w posiedzeniu ponieważ jest
sam, gdyż Starosta Piec jest na konwencie, a Pan Staciwajest nieobecny w pracy .

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki głosowania
ZA : 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
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Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwaływ sprawie uchwalenia budżetuPowiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA.
W sprawach różnych głos zabrali:

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że wpłynęły dwa wnioski
Radnego Łukasza Kubki w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na remont ulicy
Sportowej w Końskich wraz z remontem chodnika oraz w sprawie zabezpieczenia środków

finansowych na remont drogi powiatowej o numerze 0458 T Sielpia Wielka - Barak.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękowałza uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodnic
1
ący Komisj i

Komisja Budżet{Rblnictwa, Zdrowia i Oświaty
;· "'YL1

W'Gjekch Owczarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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